
 

 

 
 

 

Poznań, 7 sierpnia 2020 r. 

 

Interpelacja 

ws. wyznaczenia drogi dla pieszych od ul. Słowiańskiej do ul. Pułaskiego w Poznaniu 

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na prośbę mieszkańców, którzy udają się pieszo do centrum miasta idąc do/z pracy z 

kierunku winogradzkich osiedli zwracam się z uprzejmą prośbą o utworzenie bądź 

wyznaczenie drogi dla pieszych od ul. Słowiańskiej do ul. Pułaskiego w Poznaniu. 

Mieszkańcy zauważają, że idąc ze skrzyżowania ul. Słowiańskiej a ul. Księcia Mieszka I w 

kierunku ul. Pułaskiego możliwe są dwie drogi: 1. piesze przejście drogą przeznaczoną 

wyłącznie dla rowerów odcinkiem alei Armii Poznań; 2. piesze przejście niezwykle wąską 

(trudną do przejścia nawet przez jedną osobę), nieoznaczoną i nieutwardzoną ścieżką (której 

wybrukowanie pojawia się dopiero na ostatnim fragmencie drogi, na wysokości przystanku 

autobusowego Urbanowska do ul. Pułaskiego). Mając te dane, pragnę się zorientować: 

1. Czy istnieje możliwość przemianowania drogi rowerowej na odcinku alei Armii Poznań 

do ul. Pułaskiego z rowerowej na pieszo-rowerową? 

2. Czy miasto ma w swoich przyszłościowych planach wybudowanie wybrukowanej drogi 

pieszej / chodnika na odcinku od ul. Słowiańskiej do przystanku Urbanowska?  

Mieszkańcy zwracają uwagę, że czują się wykluczeni (w porównaniu do rowerzystów czy 

kierowców samochodów) z możliwości komfortowego poruszania się wzdłuż ww. trasy i 

proszą o zainteresowanie się Prezydenta Miasta Poznania powyższą sprawą. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


